



香港基督教服務處
HONG KONG CHRISTIAN SERVICE

全人關心 卓越創新
care for all excel in all

2019.12.7 全港賣旗日 捐款表格

善款用於本處正籌建的觀塘社會服務大樓內之兒童、青少年、長者、家庭等多項非社署資助服務。

捐款

- 我願意支持香港基督教服務處 12.7 全港賣旗日，單次捐出以下金額（請在適合的方格內加 ✓）：
- HK\$100 HK\$500 HK\$1,000 HK\$5,000 HK\$10,000
- 其他金額：HK\$ _____

付款方法

- 劃線支票（抬頭請寫「香港基督教服務處」）
- 直接存入戶口（請連同銀行存款收據正本寄回本處）
滙豐銀行 181-4-003883 / 東亞銀行 015-523-10-400062-7
- 信用卡（網上捐款：www.hkcs.org/support/online）
- Visa MasterCard
- 信用卡號碼：_____ 信用卡有效期：_____月_____年
- 持卡人姓名：_____ 持卡人簽署：_____
- 現金（可到本處服務單位或帶同條碼到全港任何一間 7-ELEVEN® 。
- 請連同 7-ELEVEN® 收據正本送交本處。）



聯絡資料

姓名：_____ 職銜（如適用）：_____

機構名稱（如適用）：_____

電話：_____ 電郵：_____

郵寄地址：_____

鳴謝芳名：_____

收據上所示之姓名：_____

<捐款可憑正式收據申請稅務減免>

- 本處會於網頁及合適的媒體上鳴謝捐款者的支持。本表格所收集的個人資料定必保密處理，只用作寄發收據及保持通訊之用。若您日後不願意收到本處的宣傳郵件，請在方格內填 "✓"。

請將已填妥的表格電郵至 flagday@hkcs.org 或郵寄至以下地址：

香港九龍尖沙咀加連威老道 33 號 6 樓（請註明「12.7 全港賣旗日」）

查詢：☎ 2731-6369 ✉ flagday@hkcs.org 🌐 <http://www.hkcs.org/flagday>

Charity listed on
WiseGiving
惠施·慈善機構





香港基督教服務處
HONG KONG CHRISTIAN SERVICE

全人關心 卓越創新
care for all excel in all

2019.12.7 Territory-wide Flag Day Donation Form

To raise funds to provide social services not subsidised by SWD in catering for the needs of children, youths, seniors, families and other deprived groups under the HKCS Kwun Tong multi-service building development project.

Make a donation

- I would like to make a one-off donation of the following amount to support HKCS 12.7

Territory-wide Flag Day (Please tick ✓ where appropriate):

- HK\$100 HK\$500 HK\$1,000 HK\$5,000 HK\$10,000
 Other amount (please specify): HK\$ _____

Payment methods

- Crossed cheque (Payable to "Hong Kong Christian Service")
 Direct transfer (Please send the original bank-in slip together with this form to us.)
HSBC 181-4-003883 / BEA 015-523-10-400062-7

- Credit card (Online donation: www.hkcs.org/support/online)
 Visa MasterCard

Credit card no.: _____ Expiry date: _____ MM _____ YY

Cardholder's name: _____ Cardholder's signature: _____

- Cash (At any of the HKCS service units or any 7-ELEVEN® stores in Hong Kong.
Please send the 7-ELEVEN® original receipt together with this form to us.)



Contact information

Name: _____ Job title (if applicable): _____

Organisation (if applicable): _____

Tel: _____ Email: _____

Mailing address: _____

Name on the acknowledgement list: _____

Name on the donation receipt: _____

< Donations are tax deductible with official receipts >

- Donors will be acknowledged at our website and other media where appropriate. Personal data collected on this form will be strictly kept confidential for issuing receipts and communications only. If you do not want to receive any promotional mailing from HKCS in future, please mark a "✓" against the box.

Please return the completed form by email to flagday@hkcs.org or by post to the following address:

6/F, 33 Granville Road, Tsimshatsui, Kowloon, Hong Kong (Please mark "12.7 Territory-wide Flag Day")

Enquiries: ☎ 2731 6369

✉ flagday@hkcs.org

🌐 <http://www.hkcs.org/en/flagday>

Charity listed on
WiseGiving
惠施·慈善機構

